

《单词百科:systemize是什么意思?systemize怎么发音?systemize的解释和用法》

英语单词systemize是什么意思?systemize怎么读?systemize怎么发音?简答网为您整理了systemize的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



systemize怎么读

systemize的读音:['s st ma z]

systemize的意思

1、v.组织起来，系统化;

systemize的近义词

1、coordinate v.(使)协调;搭配;

2、systematise vt.使系统化，使成体系;

3、systematize vt.使系统化；使成体系；使条理化

4、systemise 系统化

systemize的双语例句

1、Therefore, construction of the idea of sharing in Northeast Asia is seen as an objective to achieve in order to systemize regional cooperation in the future.

构建东北亚地区的共有理念应是今后该地区合作向制度化迈进的努力方向。

2、Fourthly, the Government should strengthen management and supervision in order to help systemize and regularize rural social security system.

加强管理和监督，推进农村社保体系的制度化和规范化建设。

3、The functions of the database system include management, inquire and systemize the design of the composite.

该系统可提供数据管理、数据查询和检索、数据处理、数据库维护、报表并系统化复合材料的设计。

4、Today's animation industry is confronting a tough reformation, while it is increasingly important to explore, systemize, and apply the local culture.

当今动画正处在一场艰难的变革之中，而对于本土文化的发掘、整理与运用也显得越来越重要了。

5、Legalize, systemize the employment service system that turn to become with profession not yet.

9法制化、制度化和专业化的就业服务体系尚未形成。

6、We should improve the standard of education to systemize the contents of education and to make full use of local educational resources;

要在教育水平上提升，做到教育内容系统化、教育资源基地化；

7、Using the term of association chain in translation, we may systemize the related complex cultural phenomena.

在翻译领域使用联想链这一术语，有益于将繁杂的文化现象系统化。

8、And the summary should systemize the knowledge.

总结使知识系统化和条理化。

9、Methods The network system in hospital was used to systemize the management over the data of the center of physical examination work stations.

方法利用医院计算机网络系统，对体检中心工作站传入的受检人员信息进行系统化管理。

10、In this part, I elaborate how to consummate Conviction in criminal law and how to systemize Condemnation.

在这部分论述，在刑法上如何使定罪完善和如何使定罪论体系化。

11、The Ming and the Qing dynasties employed plenty of manpower and abundant financial resources to collect and systemize a tremendous amount of ancient books.

明朝和清朝雇佣了一大批人力和经济资源来使大量的古代著作系统化。

12、It is a systematic summary and strategic study of ideological and political education, seeking to systemize and regularize its rules, so it is necessary to constantly combine theory with practice.

由于本文是建立在现实中的突发事件的基础上，对思想政治教育进行的系统总结及策略研究，并探索其规律使之系统化和规律化，所以要不断地用到理论联系实际的方法。

13、The tendency of organization innovation is to make the structure and system more in favor of the innovation activities for the organization, to systemize the innovation.

组织创新的趋势是使组织的结构和制度更有利于企业的创新活动，使创新制度化。

14、In the period of the Ming and the Qing dynasties, facing the mature traditional culture, the ruling class took it as their key task to systemize academic achievements.

明清时期，面对着成熟的传统文化，统治阶级将系统化学术成就当做他们的主要任务。

15、At present we should establish the criterion for scientific research work in high vocational college and furthermore make it systemize.

当前应当建立高等职业院校科研工作规范，使其制度化、科学化。

16、To systemize and standardize performance evaluation.

绩效评估要制度化和规范化。

17、Application of the information 、 digital intelligentize and systemize on vehicles

电子信息与智能化技术在汽车上的应用

18、 It is important to modernize, systemize and catch up with international levels in the adverse drug reaction monitoring by using computer technique.

利用先进的计算机及信息技术手段，使药品不良反应监测工作系统化、现代化，与国际接轨，具有十分重要的意义。

以上是简答网为您整理的systemize怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于systemize

的用法、systemize的释义、s

ystemize的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/systemize>

